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Z Á P I S N I C A 

 

z 2.  zasadania Obecného zastupiteľstva v Makove,  

konaného dňa 3. februára 2018 

v zasadačke budovy Obecného úradu Makov 

 
 

PRÍTOMNÍ 
 

Starosta obce :                    Martin Pavlík 

Zástupca starostu obce :      Jozef Pavlík 

Poslanci OZ  :                       Rastislav Gajdoš 

                                               Ing. Stanislav Gašparík 

                                               Bc. Peter Kubinec 

                                               Ing. Marián Masnica 

                                               Mgr. Janka Petrovičová 

                                               Anna Zajacová 

 

Neprítomní poslanci OZ:   Mgr. Eva Ježíková, ospravedlnená 

                                              Bc. Katarína Lučanová, Dis. art., ospravedlnená  

                                               

Hlavná kontrolórka obce:   Elena Trebulová 

                                                 
 

1.   OTVORENIE ROKOVANIA 

 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Makove otvoril a viedol starosta obce Martin 

Pavlík. Konštatoval, že zasadnutie je zvolané v súlade so zákonom číslo 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení. Obecné zastupiteľstvo sa zišlo v počte 6 poslancov, z celkového 

počtu 9, čo je nadpolovičná účasť, takže zasadnutie je uznášania schopné.  Poslanec Ing. 

Stanislav Gašparík príde na rokovanie neskôr. 

 

2.   SCHVÁLENIE  OVEROVATEĽOV  ZÁPISNICE,  ZAPISOVATEĽKY  

      A PROGRAMU  ROKOVANIA 
 

V zmysle § 9 Rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva zo dňa 11. 10. 2010 

predkladá      k jednotlivým bodom programu konkrétny návrh uznesenia p. Jozef Pavlík, 

zástupca starostu.  

Zároveň p. Martin Pavlík, starosta obce určil overovateľov dnešnej zápisnice, Ing. 

Mariána Masnicu a Mgr. Janku Petrovičovú, poslancov OZ. 

Zapisovateľkou zápisnice zo zasadnutia OZ poveril Mgr. Ivetu Chromíkovú, 

zamestnankyňu Obce Makov.  

Do programu rokovania žiada starosta obce, p. Martin Pavlík, doplniť nasledovný bod 

programu č. 9: „Zrušenie uznesení OZ v Makove č. 61/2016 a č. 39/2017“. 
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Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 6 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

A/ s ch v a ľ u j e 

 

overovateľov zápisnice zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 03.04. 2018:  

- Ing. Mariána Masnicu,  poslanca obecného zastupiteľstva,  

- Mgr. Janku Petrovičovú, poslankyňu obecného zastupiteľstva.    
 

B/ S ch v a ľ u j e 

 

zapisovateľku zápisnice z rokovania Obecného zastupiteľstva v Makove zo dňa 03.04.2018: 

Mgr. Ivetu Chromíkovú, zamestnankyňu Obce Makov. 
 

C/ s ch v a ľ u j e 

 

   program rokovania OZ v Makove dňa 03.04.2018:  

1. Otvorenie  

2.   Schválenie overovateľov zápisnice, zapisovateľky a programu  rokovania 

3. Schválenie zapojenia sa do projektu „Cyklocestou za cezhraničným dedičstvom“ 

4. Schválenie zapojenia sa do projektu „Zmena účelu využitia stavby z haly podrobnej  

  kontroly č.132 na Hasičskú zbrojnicu obce Makov“ 

5. Schválenie zapojenia sa do projektu „ Obecný úrad Makov č. 60 – zníženie energetickej 

náročnosti“ 

6. Schválenie VZN Obce Makov o vyhradení miest a stanovení podmienok na 

umiestňovanie volebných plagátov počas volebnej kampane na verejných 

priestranstvách obce Makov 

7. Schválenie VZN Obce Makov o spôsobe náhradného zásobovania vodou, náhradného  

 odvádzania odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp na území obce Makov 

8. Opakovaný prenájom bytov v bytovom dome Makov – Čierne 17 a Makov 383 

9. Zrušenie uznesení OZ v Makove č. 61/2016 a č. 39/2017 

10. Schválenie Komunitného plánu sociálnych služieb Obce Makov 2018 – 2022 

11. Schválenie nájmu časti pozemku CKN 521 a CKN 522 za účelom umiestnenia  

      reklamného zariadenia 

  12.  Rôzne  

  13.  Návrh na uznesenie 

       14.  Záver                
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                             Rastislav Gajdoš, Bc. Peter Kubinec,  Ing. Marián Masnica, 

                                         Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, Anna Zajacová 

 

Proti   :                              nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania : nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.19/2018 bolo prijaté. 

 

 

3.  SCHVÁLENIE ZAPOJENIA SA DO PROJEKTU „CYKLOCESTOU ZA 

    CEZHRANIČNÝM DEDIČSTVOM“ 

 

S návrhom zapojenia sa obce do projektu „Cyklocestou za cezhraničným 

dedičstvom“ informoval poslancov OZ p. Martin Pavlík, starosta obce.  

Zároveň privítal Ing. Jána Kubinca, ktorý sa do uvedeného projektu aktívne zapája, 

nakoľko podstatnú časť projektu tvorí územie Makov-Kopanice-Kasárne. 

Projekt rozvíja cezhraničnú spoluprácu v rámci slovensko-českého pohraničia obcí 

Makov, Hutisko-Solanec, Vysoká nad Kysucou a Zášová. Do projektu sa zapojilo aj 

Občianske združenie Makov – Kasárne.  

Sprístupni sa vybudovanie novej cyklotrasy z obce Vysoká nad Kysucou cez obec 

Makov do miestnej časti Kasárne, ktorá sa priamo napojí na cyklotrasu v obci 

Hutisko – Solanec a odtiaľ do obce Zášová.  

Projekt začína v obci Vysoká nad Kysucou, kde v rámci investičných aktivít 

vybudujú rozhľadňu „Vrchrieka“. V obci Makov sa začne  so stavebným objektom 

detského ihriska pod Grapami, nasledovať budú oddychové miesta na Kopaniciach 

pri autobusovej zastávke pri starej krčme, ďalej na Lemešnej, Kuťatsku a smerom 

k starej Bačkárke pri rampe.  Hlavným zámerom  projektu je kompletná 

rekonštrukcia cesty  od Penziónu FRAN okolo Penziónu Javorník cez les po štátnu 

hranicu.  

Všetky realizované aktivity sú odkonzultované so sprostredkovateľskou agentúrou 

a sú oprávnenými nákladmi. V pôvodnom plánovanom projekte bola zahrnutá aj 

stavba parkoviska na Kasárňach, z dôvodu nevysporiadaných pozemkov však bolo 

tento stavebný objekt z projektu vypustený. 

Obec Hutisko – Solanec v rámci projektu zrekonštruuje hasičskú zbrojnicu na 

pamätnú izbu.  

V Zášovej revitalizujú existujúcu záhradu, park. 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 3: 

 

Ing. Ján Kubinec – ďalšie oddychové miesto bude aj pri Penzióne FRAN, nakoľko 

úsek od Penziónu Javorník po FRAN nie je cyklotrasou, bude teda cestu prepájať. 

V rámci projektu si každý účastník – obec vybuduje 1 nabíjaciu stanicu na 

elektrobicykle. 
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p. Martin Pavlík, starosta obce – čo sa týka vlastníctva pod stavebnými objektmi 

projektu, pozemok pod Grapami je obecný, pod oddychovými miestami sú pozemky 

štátne, v prípade úspešnosti budeme majektoprávne vysporiadanie riešiť nájomnými 

zmluvami s SPF a Lesmi SR. 

(Ing. Ján Kubinec – po celej trase na Kasárňach má vo vlastníctve pozemky aj on,  

                                súhlasy k realizácii projektu už majú poriešené.) 

 

p. Martin Pavlík, starosta obce – finančné náklady na realizáciu projektu sú 

nasledovné:  35 310 € - oddychové miesto pod Grapami, 

                   105 253 € - 7 oddychových miest pri cyklotraseod Kopaníc po Kasárne, 

                   590 000 € - obnova asfaltového krytu na Kasárňach 

                                   (   64 281 € od Penziónu Javorník po Fran, 

                                   635 494 € od Penziónu Javorník okolo Hájenky + smerom  

                                 dole cez les k novovybudovanému penziónu Ing. Jána Kubinca). 

Celkový rozpočet projektu je vo výške 896 000 €, vrátane DPH, výška spoluúčasti 

Obce Makov je 40 000 €. 

Projekt je potrebné podať najneskôr 05.04.2018. V prípade schválenia sa bude 

financovanie riešiť formou úveru.                    

 

Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – prečo nie je plánované oddychové miesto na 

Kopaniciach pod krčmou, keďže tento pozemok je obecný? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – v súčasnosti na danom mieste dali spracovať štúdiu  

                                                      na oddychové miesto pre deti + rybník) 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – aké sú v uvedenom projekte záväzky 

iných obcí ?  

(p. Martin Pavlík, starosta obce – náklady obce Vysoká nad Kysucou predstavujú  

                                                     150 000 €, Zášová cca 150 000 € a Hutisko –  

                                                      Solanec takisto cca 150 000 €) 

 

Keďže je medzi obcami veľký nepomer v nákladoch na investície, zamýšľa sa Mgr. 

Janka Petrovičová nad tým, ako budú projekt posudzovať. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – je to v poriadku, Obec Makov je totiž hlavným  

                                                      partnerom projektu, preto máme aj rozpočet   

                                                      najvyšší. Podmienkou je ale 5% - ná spoluúčasť  

                                                      obce) 

 

Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – v súčasnosti je cesta na Kasárne miestnou 

komunikáciou, potom bude cyklocestou? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – bude cyklocestou, dokonca táto cesta je aj  

                                                      v registri cyklotrás) 

 

Ing. Ján Kubinec – na uvedenej trase bola cesta vedená ako cyklocesta a v rámci 

projektu ide o jej rekonštrukciu a zlepšenie, ide o obnovu cyklotrasy. Daná výzva 

v rámci operačného programu cezhraničnej spolupráce je zameraná práve na cesty 

a cyklocesty. 

 

p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – v prípade realizácie projektu bude využiteľnosť 

cesty aj osobnými vozidlami? Keďže nie sú pozemky dotknuté projektom  obecné, 

mali by sa potom vysporiadať. 
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(p. Martin Pavlík, starosta obce – áno, nič sa nezmení, komfort sa nezníži. Pokiaľ ide  

                                                     o vysporiadanie pozemkov dotknutých daným  

                                                     projektom, myslí si, že s SPF to zostane  

                                                     v pôvodnom režime, bude stačiť nájomná zmluva) 

 

Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – je rád, že sa obec chce zapojiť do tohto 

projektu. Podotýka, že vlastnícke vzťahy sa pre začiatok dokladujú čestným 

vyhlásením. 

Pokiaľ ide o štruktúru projektu, v podstate je cyklocesta aj dobre pospájaná. Chce 

však upozorniť na dve podstatné veci: 

1. Detské ihrisko pod Grapami – nanamieta ho,  je tam však platné stavebné 

povolenie na výstavbu in-linového chodníka, treba to zmeniť v zmysle 

uvedeného stavebného povolenia. 

2. Doporučuje cestu na Kasárňach vysporiadať, je to v oficiálnom územnom 

pláne. Ak je cesta vo vlastníctve SPF,  dajú nám to bezodplatne, nakoľko je 

to určené práve v územnom pláne, vedené ako miestna komunikácia, resp. 

cyklocesta. 

Podotýka, že v prípade schválenia projektu, to, čo teraz dokladujeme čestným 

vyhlásením ohľadom vlastníctva pozemkov, musíme potom vysporiadať, či 

už s SPF, resp. od súkromných vlastníkov. 

 

Ing. Ján Kubinec – je to dobrý návrh, čo hovorí Ing.  Marián Masnica, naozaj treba 

do budúcna pozemky s SPF a Lesmi SR vysporiadať. Doporučuje napísať žiadosť 

o vysporiadanie, môžu nám to previesť bezodplatne. Uvidíme, čo odpovedia, či budú 

súhlasiť a za akých podmienok. 

Informuje o skutočnosti, že na  Kasárňach už je asfaltový kryt, ktorý ide obec  iba 

obnovovať, stavebný úrad preto nebude žiadať stavebné povolenie. 

 

Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – už dávnejšie  bol spracovaný projekt a snažil sa 

dať uvedenú miestnu komunikáciu pod VÚC, je to však zložitý proces a nebolo to 

úspešné. Navrhuje preto zaoberať sa iba tými pozemkami, ktoré sú obecné. 

 

p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – bohužiaľ, v rozpočet pre rok 2018 sa však 

s týmto projektom nerátalo, schvaľoval sa však úver pre iné investície v ZpS. 

(p. Elena Trebulová, hlavná kontrolórka obce – úver bol schválený na rekonštrukciu  

                                  Zariadenia pre seniorov vo výške 150 000 €, môže sa navýšiť,  

                                  treba však ustriehnuť jeho splácanie.) 

(Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – kým projekt vyhodnotia, bude aj rok 2019,  

                                                             tento rok nebude treba na projekt peniaze, stačí  

                                                             prípadne schválený projekt  zahrnúť do  

                                                             rozpočtu pre rok 2019.) 

(Ing. Ján Kubinec – v momente schválenia projektu obdrží obec rozhodnutie  

                                s výzvou na doplnenie krytia rozpočtu.) 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 
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Obecné zastupiteľstvo v Makove  

A/ s ch v a ľ u j e 

 

zapojenie sa Obce Makov do projektu „Cyklocestou za cezhraničným dedičstvom“  v rámci 

operačného programu Intereg V-A Slovenská republika – Česká republika. 

 

B/ S ch v a ľ u j e 

 

spolufinancovanie projektu „Cyklocestou za cezhraničným dedičstvom“ vo výške 5% 

oprávnených nákladov. 

 

C/ Ž i a d a 

 

starostu obce, p. Martina Pavlíka, so Slovenským pozemkovým fondom a Lesmi SR 

majetkoprávne vysporiadať pozemky miestnej komunikácie v časti Kasárne do vlastníctva 

Obce Makov. 

                                                                                                                                                                

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

-  

Za       :                             Rastislav Gajdoš, Ing. Stanislav Gašparík, Bc. Peter Kubinec,  

                                         Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, 

                                         Anna Zajacová 

-  

Proti   :                              nikto  

-  

Zdržal (a) sa hlasovania : nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.20/2018 bolo prijaté. 

 

 

 

4.  SCHVÁLENIE ZAPOJENIA SA DO PROJEKTU „ZMENA ÚČELU VYUŽITIA  

     STAVBY Z HALY PODROBNEJ KONTROLY Č.132 NA HASIČSKÚ    

     ZBROJNICU OBCE MAKOV“ 

 

Informácie o projekte poskytol p. Martin Pavlík, starosta obce. 

 

Dňa 20.2.2018 bola zverejnená výzva číslo VI. Prezídium Hasičského a záchranného zboru 

2017, na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie zo štátneho rozpočtu prostredníctvom 

rozpočtovej kapitoly Ministerstva vnútra Slovenskej republiky. 

Termín na podanie žiadosti : do 06.04.2018 

 

Dotáciu možno poskytnúť oprávneným žiadateľom na projekty zamerané na: 

• Výstavbu, rekonštrukciu a modernizáciu dokončenej stavby, t. j. technické 

zhodnotenie budovy hasičskej stanice alebo hasičskej zbrojnice,   
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Stavbu, nadstavbu, prístavbu, stavebné úpravy, drobné stavby a udržiavacie práce (v zmysle 

stavebného zákona) pre dosiahnutie alebo zvýšenie štandardov vybavenosti hasičských 

zbrojníc podľa prílohy č. 1 tejto výzvy 

• Nadobudnutie budovy na účel hasičskej stanice alebo hasičskej zbrojnice 

• Zvyšovanie energetickej hospodárnosti budov, realizácia opatrení na zlepšenie 

tepelno-izolačných vlastností konštrukcií, najmä obnova obvodového plášťa, oprava a 

výmena výplňových otvorových konštrukcií, opravy technického, energetického alebo 

technologického vybavenia a zariadení objektu ako aj výmena jeho súčastí (najmä výmena 

vykurovacích kotlov a telies a vnútorných inštalačných rozvodov, klimatizačného zariadenia). 

• Projektové a inžinierske práce pre projekt. 

 

Disponibilný objem zdrojov 15 795 900,00 Eur 

Výška dotácie: 

Minimálna výška dotácie:     5 000,- EUR  

Maximálna výška dotácie:  30 000,- EUR 

 

Za týmto účelom má Obec Makov spracovanú projektovú dokumentáciu „Zmena účelu 

využitia stavby z haly podrobnej kontroly č. 132 na Hasičskú zbrojnicu obce Makov“, ktorá 

rieši úpravu haly podrobnej kontroly na bývalom CHP Makov na účely hasičskej zbrojnice 

ako aj oficiálnu zmenu užívania stavby.   

Rozpočtované náklady v zmysle projektovej dokumentácie, ktorá rieši zníženie a zateplenie 

stropu, zmena vykurovania z elektrického na drevné pelety a stavebné úpravy, ktoré riešia 

vytvorenie zázemia pre hasičov podľa výzvy a štandardov na hasičskú zbrojnicu predstavujú 

81 773 € s DPH.   

O uvedenú dotáciu sa Obec Makov uchádzala už v roku 2017 – neúspešne.   

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 4: 

 

p. Martin Pavlík, starosta obce – v I. kole sme neboli úspešní, z 1 000 žiadateľov 

bolo podporených 500, skúšame to opäť a predkladáme ten istý projekt. 

 

Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – čo vlastne projekt obsahuje? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – zníženie a zateplenie stropu, zmena vykurovania a  

                                                      stavebné úpravy na vytvorenie zázemia pre  

                                                      hasičov, vrátane sociálnych zariadení.) 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

A/ s ch v a ľ u j e 

 

predloženie žiadosti Obce Makov o poskytnutie dotácie zo štátneho rozpočtu prostredníctvom 

rozpočtovej  kapitoly MV SR podľa zákona č. 526/2010 Z. z. o poskytovaní dotácií na 

základe výzvy číslo VI. Prezídium Hasičského a záchranného zboru 2018 na projekt: „Zmena 

účelu využitia stavby z haly podrobnej kontroly č. 132 na Hasičskú zbrojnicu obce Makov“. 
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B/ S ch v a ľ u j e 

 

spolufinancovanie projektu „Zmena účelu využitia stavby z haly podrobnej kontroly č. 132 na 

Hasičskú zbrojnicu obce Makov“ vo výške najmenej 5% z celkových oprávnených výdavkov 

z vlastných zdrojov. 

                                                                                                                                                                

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

-  

Za       :                             Rastislav Gajdoš, Ing. Stanislav Gašparík, Bc. Peter Kubinec,  

                                         Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, 

                                         Anna Zajacová 

-  

Proti   :                              nikto  

-  

Zdržal (a) sa hlasovania : nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.21/2018 bolo prijaté. 

 

 

5. SCHVÁLENIE ZAPOJENIA SA DO PROJEKTU „ OBECNÝ ÚRAD MAKOV Č. 60  

    – ZNÍŽENIE ENERGETICKEJ NÁROČNOSTI“ 

 

K bodu poskytol informácie p. Martin Pavlík, starosta obce. 

 

Obec Makov má spracovanú projektovú dokumentáciu: 

- „Obecný úrad Makov č. 60-zníženie energetickej náročnosti“ – projektant 

ARCHEKTA, s.r.o., uvedený projekt rieši zateplenie budovy OÚ Makov 

 

Na projekt zateplenia je vydané právoplatné stavebné povolenie. 

V roku 2017 sme podávali projekt na Environmentálny fond spoločne s vykurovaním – neboli 

sme úspešní.  

V doplňujúcej výzve Environmentálneho fondu o poskytnutie dotácie na „Zvyšovanie 

energetickej účinnosti existujúcich verejných budov, vrátane zatepľovania“ sme podali 

žiadosť s uvedeným projektom, z ktorého sme odčlenili stavebné objekty, ktoré podľa 

metodiky z Environmentálneho fondu boli považované za neoprávnené náklady. Teraz  sa 

uchádzame o podporu na zateplenie budovy a výmenu okien.  

Celkové náklady sú vo výške 111 324,65 € s DPH,  z toho oprávnené náklady vo výške 

97 617,89 € s DPH. 

Neoprávnené náklady sú vo výške 13 706,76 € s DPH – nutné v prípade schválenia dotácie 

financovať z vlastných prostriedkov. (týkajú sa zateplenia fasády) 

Podmienkou je spolufinancovanie vo výške min. 5% z celkových oprávnených výdavkov. 

Za neoprávnené náklady Environmentálneho fondu, okrem iného, považuje obklady 

stien, soklov, mreže a prestrešenia vchodov.    
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DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 5: 

 

p. Martin Pavlík, starosta obce – v rámci Environmentálneho fondu sme boli úspešní 

v projekte zmeny vykurovacieho systému, oddelí sa vykurovanie v budove domu kultúry od 

budovy obecného úradu, kde kúrenie bude riešené plynovým kúrením. Obci schválili na 

uvedené dotáciu vo výške 50 000 €. Po odstavení kúrenia v jarnom období sa začne 

s rekonštrukciou. 

Ďalší projekt z Environmentálneho fondu, ktorý dnes riešime, sme už podali, týka sa 

zateplenia budovy obecného úradu a výmenu okien s trojsklami. Celkové náklady budú vo 

výške cca 111 000 €. Treba schváliť spolufinancovanie obce najmenej vo výške 5 % 

z celkových oprávnených nákladov. 

 

Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – ráta vedenie obce s vybudovaním klientského centra 

z terajšej zasadacej miestnosti? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – áno, toho času rekonštruujeme bývalý bar v dome kultúry,  

                                                      kde bude v budúcnosti zasadačka a z terajšej vznikne  

                                                      klientské centrum s bezbariérovým vstupom.) 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – pred budovou obecného úradu sú schody 

v dezolátnom stave, treba s tým niečo urobiť. V máji príde prezident, je potrebné ich dať do 

poriadku.  Existujú aj drevené rošty, možno by boli trvácnejšie. 

(Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – možnosťou sú aj exteriérové nášľapové schody  

                                                             z USB dosiek a na ne dať napríklad jednorázovo  

                                                             koberec.) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – skúsi sa spojiť s kanceláriou prezidenta, či by s týmto  

                                                      nevedeli pomôcť, pretože nás to súri čas) 

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 
spolufinancovanie projektu „Obecný úrad Makov č. 60-zníženie energetickej náročnosti“ vo výške 

minimálne 5% z celkových oprávnených výdavkov. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

-  

Za       :                             Rastislav Gajdoš, Ing. Stanislav Gašparík, Bc. Peter Kubinec,  

                                         Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, 

                                         Anna Zajacová 

-  

Proti   :                              nikto  

-  

Zdržal (a) sa hlasovania : nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.22/2018 bolo prijaté. 

 

 

6. SCHVÁLENIE VZN OBCE MAKOV O VYHRADENÍ MIEST A STANOVENÍ  

    PODMIENOK NA UMIESTŇOVANIE VOLEBNÝCH PLAGÁTOV POČAS  

    VOLEBNEJ KAMPANE NA VEREJNÝCH PRIESTRANSTVÁCH OBCE MAKOV 

 

 

S návrhom VZN, ktorý tvorí prílohu tejto zápisnice, oboznámila poslancov OZ Mgr. Iveta 

Chromíková, zamestnankyňa OÚ. 

 

Prepracovanie uvedeného VZN bolo na podnet JUDr. Mgr. Pavla Pachníka, ktorý žiadal 

preskúmať zákonnosti VZN č. 10/2015 o umiestňovaní volebných plagátov v obci Makov. 

Dňa 16.02.2018 bol Obci Makov doručený proti VZN č.10/2015 protest okresného 

prokurátora, ktorý uvádza, že VZN nie je v súlade s platnou právnou úpravou a navrhuje 

ustanovenia ako nezákonné zrušiť.  

Na základe tejto skutočnosti  sa Obecné zastupiteľstvo v Makove uznesením č. 14/2018 zo 

dňa 28.02.2018 uznieslo na Všeobecne záväznom nariadení Obce Makov č. 6/2018 o zrušení 

VZN Obce Makov č. 10/2015 o umiestňovaní volebných plagátov v obci Makov. 

 

Následne bol spracovaný návrh nového VZN v zmysle § 16 zákona č. 181/2014 o volebnej 

kampani a o zmene a doplnení zákona č. 85/2005 Z. z. o politických stranách a politických 

hnutiach v znení neskorších predpisov, kde je uvedené, že  obec všeobecne záväzným 

nariadením vyhradí miesta a ustanoví podmienky na umiestňovanie volebných plagátov na 

verejných priestranstvách počas volebnej kampane pre voľby do Národnej rady Slovenskej 

republiky, voľby do Európskeho parlamentu, voľby do orgánov samosprávnych krajov a 

voľby do orgánov samosprávy obcí. Vyhradená plocha musí zodpovedať zásadám rovnosti 

kandidujúcich subjektov. 

 

Uvedený návrh VZN o    vyhradení miest a stanovení podmienok na umiestňovanie 

volebných plagátov počas volebnej kampane na verejných priestranstvách obce Makov  bol 

zverejnený na úradnej tabuli obce a webovej stránke obce dňa 16.03.2018. 
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DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 6: 

 

Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – na  vylepovanie volebných plagátov by sme 

mohli zriadiť v obci nejaké dve vývesné tabule. 

 

p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – navrhuje vyhradiť na vylepovanie 

volebných plagátov informačnú tabuľu obecného úradu, domu kultúry a pri 

železničnej stanici. 

 

Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – vhodnou plochou je aj informačná tabuľa pred 

budovou MŠ. Vylepovanie plagátov v autobusových zastávkach je už prežitok. Bolo 

by dobré, ak by sa dokázali urobiť a osadiť ďalšie  vývesné tabule na vylepovanie 

volebných plagátov. 

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

A) p r e r o k o v a l o 

 

návrh Všeobecne záväzného nariadenia Obce Makov  o   vyhradení miest a stanovení 

podmienok na umiestňovanie volebných plagátov počas volebnej kampane na verejných 

priestranstvách obce Makov. 

 

B/ s a   u z n á š a 

 

na Všeobecne záväznom nariadení Obce Makov č. 7/2018 o   vyhradení miest a stanovení 

podmienok na umiestňovanie volebných plagátov počas volebnej kampane na verejných 

priestranstvách obce Makov. 
 

                                                                                                                                                              
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

-  

Za       :                             Rastislav Gajdoš, Ing. Stanislav Gašparík, Bc. Peter Kubinec,  

                                         Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, 

                                         Anna Zajacová 

-  

Proti   :                              nikto  

-  

Zdržal (a) sa hlasovania : nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.23/2018 bolo prijaté. 



13 

 

7. SCHVÁLENIE VZN OBCE MAKOV O SPÔSOBE NÁHRADNÉHO  

    ZÁSOBOVANIA VODOU, NÁHRADNÉHO ODVÁDZANIA ODPADOVÝCH VÔD  

    A O ZNEŠKODŇOVANÍ OBSAHU ŽÚMP NA ÚZEMÍ OBCE MAKOV 

 

Informácie k návrhu VZN poskytla Mgr. Iveta Chromíková, zamestnankyňa OÚ. Návrh tvorí 

prílohu zápisnice. 

 

Obec Makov dňa 28.12.2018 obdržala z Okresnej prokuratúry Čadca oznámenie o podnete 

JUDr. Mgr. Pavla Pachníka na preskúmanie zákonnosti VZN č. 3/2015 o dočasnom 

obmedzení alebo zákaze užívania pitnej vody v čase jej nedostatku, o spôsobe náhradného 

zásobovania vodou. 

Dňa 22.02.2018 bol obci doručený protest Okresnej prokuratúry Čadca proti uvedenému 

VZN, v ktorom okresná prokurátorka poukazovala na nesúlad s platnou právnou úpravou 

a vzhľadom k tomu navrhovala sporné ustanovenia VZN ako nezákonné zrušiť. 

Na základe tejto skutočnosti  sa Obecné zastupiteľstvo v Makove uznesením č. 13/2018 zo 

dňa 28.02.2018 uznieslo na Všeobecne záväznom nariadení Obce Makov č. 5/2018 o zrušení 

VZN Obce Makov č. 3/2015 o dočasnom obmedzení alebo zákaze užívania pitnej vody v čase 

jej nedostatku, o spôsobe náhradného zásobovania vodou, náhradného odvádzania 

odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp na území obce Makov. 

Následne bol spracovaný návrh nového VZN v zmysle zákona č. 442/2002 Z. z. o verejných 

vodovodoch a verejných kanalizáciách a o zmene a doplnení zákona č. 276/2001 Z. z. 

o regulácii v sieťových odvetviach v znení neskorších predpisov.  

Uvedený návrh VZN o  spôsobe náhradného zásobovania vodou, náhradného odvádzania 

odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp na území obce Makov bol zverejnený na 

úradnej tabuli obce a webovej stránke obce dňa 16.03.2018. 

 
 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 7: 

 

Mgr. Iveta Chromíková – po konzultácii s JUDr. Lehutovou, právnou zástupkyňou obce, by 

bolo vhodné v čl. 2 daného VZN určiť konkrétne miesta náhradného zásobovania pitnou 

vodou. V návrhu VZN sú aj pre občanov zverejnené informácie o najbližších oprávnených 

organizáciách, ktoré sa zaoberajú vývozom a zneškodňovaním obsahu žúmp a septikov. 

JUDr. Lehutová navrhuje tieto z VZN vypustiť. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – navrhuje v centre pred budovou obecného úradu, pri  

                                                     Penzióne Makov, na Kopaniciach pri bývalom obchode,  

                                                     v časti Čierne pri Jazdeckom klube smer Belone, v časti  

                                                     Potok na točni pri zberových nádobách, v časti Trojačka pri  

                                                     RD p. Vavríka. Pokiaľ ide o organizácie, ktoré vyvážajú  

                                                     obsah žúmp, tie na základe doporučenia z VZN vypustíme  

                                                     a v čl. 4 uvedieme, že tieto informácie podajú zamestnanci  

                                                     na OÚ.)   

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 
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Obecné zastupiteľstvo v Makove  

A/ p r e r o k o v a l o 

 

návrh Všeobecne záväzného nariadenia Obce Makov  o  spôsobe náhradného zásobovania 

vodou, náhradného odvádzania odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp na území 

obce Makov. 

  

B) s a   u z n á š a 

 

na Všeobecne záväznom nariadení Obce Makov č. 8/2018 o spôsobe náhradného zásobovania 

vodou, náhradného odvádzania odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp na území 

obce Makov. 

                                                                                                                                                             

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

-  

Za       :                             Rastislav Gajdoš, Ing. Stanislav Gašparík, Bc. Peter Kubinec,  

                                         Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, 

                                         Anna Zajacová 

-  

Proti   :                              nikto  

-  

Zdržal (a) sa hlasovania : nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.24/2018 bolo prijaté. 

 

 

8. OPAKOVANÝ PRENÁJOM BYTOV V BYTOVOM DOME MAKOV – ČIERNE 17  

    A MAKOV 383 

 

K bodu predložila informácie Bc. Stanislava Chromíková, správkyňa nájomných bytov. 

 

Súčasní nájomcovia, ktorým 30.04.2018 končí nájomná zmluva, požiadali o opakovaný 

prenájom, a sú to: 

1. dňa 20.03.2018 predložili manželia Cigáňoví žiadosť o opakované uzavretie zmluvy 

o nájme bytu č. „1“ v BD Makov – Štandard 210 a to od 01.05.2018. V byte býva spolu so 

synom Samuelom, v súčasnosti čakajú druhé dieťa. Obec voči jej osobe neeviduje žiadne 

pohľadávky. 

Ako doklad o príjme za celý kalendárny rok 2017 predložili potvrdenie Ivany Cigáňovej 

o poberaní rodičovského príspevku za rok 2017. 

V zmysle platného VZN č. 6/2017 príjem nesmie prekročiť 3 a pol násobok životného 

minima, čo pri jeho domácnosti predstavuje sumu 199,48 € (prvá plnoletá osoba) + 139,16 

€ (ďalšia plnoletá osoba) + 91,06 € (nezaopatrené dieťa alebo zaopatrené neplnoleté dieťa) 

= 1.503,95 €, čiže jej príjem neprekračuje povolenú hranicu. 

2. dňa 06.03.2018 predložili manželia Frátrikoví žiadosť o opakované uzavretie zmluvy 

o nájme bytu č. 3 v Bytovom dome Makov 383 - Štandard 210, 8 b. j. a to od 01.05.2018. 
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V byte bývajú spolu s dvoma deťmi synmi Tiborom a Tomášom. Obec voči ich osobám 

neeviduje žiadne pohľadávky. 

Ako doklad o príjme za celý kalendárny rok 2017 predložili potvrdenia o zdaniteľnom 

príjme a iné potvrdenia. 

V zmysle platného VZN č. 6/2017 príjem nesmie prekročiť 3 a pol násobok životného 

minima, čo pri jeho domácnosti predstavuje sumu 199,48 € (prvá plnoletá osoba) + 2 x 

139,16 € (ďalšia plnoletá osoba) + 91,06 € (nezaopatrené dieťa alebo zaopatrené 

neplnoleté dieťa) = 1.991,01 €, čiže ich príjem neprekračuje povolenú hranicu. 

3. dňa 20.03.2018 predložili Zuzana Pinďáková a Tomáš Polka žiadosť o opakované 

uzavretie zmluvy o nájme bytu č. „E“ v BD Makov – Čierne 17, 15 b. j. a to od 

01.05.2018. Obec voči ich osobám neeviduje žiadne pohľadávky. 

V zmysle platného VZN č. 6/2017 príjem nesmie prekročiť 3 a pol násobok životného 

minima, čo pri jeho domácnosti predstavuje sumu 199,48 € (prvá plnoletá osoba) + 139,16 

€ (ďalšia plnoletá osoba) = 1.503,95 €, čiže ich príjem neprekračuje povolenú hranicu. 

4. dňa 06.02.2018 predložila Lucia Hunčíková žiadosť o opakované uzavretie zmluvy 

o nájme bytu č. „H“ v BD Makov – Čierne 17, 15 b. j., a to od 01.05.2018. V byte býva 

spolu s dcérou Nelou. Obec voči ich osobám neeviduje žiadne pohľadávky. 

V zmysle platného VZN č. 6/2017 príjem nesmie prekročiť 3 a pol násobok životného 

minima, čo pri jeho domácnosti predstavuje sumu 199,48 € (prvá plnoletá osoba) + 91,06 

€ (nezaopatrené dieťa alebo zaopatrené neplnoleté dieťa) = 1.016,89 €, čiže jej príjem 

neprekračuje povolenú hranicu. 

5. dňa 27.03.2018 predložila Leana Ružbašanová žiadosť o opakované uzavretie zmluvy 

o nájme bytu č. „H“ v BD Makov – Čierne 17, 15 b. j., a to od 01.05.2018. V byte býva 

spolu so synmi Štefanom a Jakubom. Obec voči ich osobám neeviduje žiadne 

pohľadávky. 

Ako doklad o príjme za celý kalendárny rok 2017 predložila potvrdenie o poberaní 

rodičovského príspevku. 

V zmysle platného VZN č. 6/2017 príjem nesmie prekročiť 3 a pol násobok životného 

minima, čo pri jeho domácnosti predstavuje sumu 199,48 € (prvá plnoletá osoba) + 2 x 

91,06 € (nezaopatrené dieťa alebo zaopatrené neplnoleté dieťa) = 1.335,60 €, čiže jej 

príjem neprekračuje povolenú hranicu. 

6. Rudolf Babiš a Nikola Řezníčková si podali žiadosť o opakované uzavretie zmluvy 

o nájme bytu č. „B“ v BD Makov – Čierne 17, 15 b. j. dňa 03.04.2018 v deň konania 

zasadnutia zastupiteľstva.  

Na ich osoby obec obdržala už druhú sťažnosť na porušovanie dobrých mravov v BD.  

Voči ich osobám evidujeme nedoplatok: 

- nájom 12/2017 - 03/2018  

- služby 12/2017 - 03/2018  

Ako doklad o príjme za rok 2017 predložili daňové priznanie a potvrdenie o zdaniteľných 

príjmoch. 

V zmysle platného VZN č. 6/2017 príjem nesmie prekročiť 3 a pol násobok životného 

minima, čo pri jeho domácnosti predstavuje sumu 199,48 € (prvá plnoletá osoba) + 139,16 

€ (Ďalšia plnoletá osoba) = 1.185,24 €, čiže jej príjem neprekračuje povolenú hranicu. 

Dňa 23.03.2018 predložili voči týmto nájomcom ostatní nájomcovia BD Čierne 17 

sťažnosť na ich zlé správanie – porušovanie dobrých mravov.  

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU Č. 8: 

 

Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – v minulosti sme riešili nedoplatky Františka 

Dybalu, už je to v poriadku? 
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(Bc. Stanislava Gregušová – áno, došlo tam k veľkej zmene, dnes uhrádzajú všetky  

                                              poplatky naporiadok) 

 

p. Martin Pavlík, starosta obce – čo sa týka sťažností na správanie  R. Babiša a jeho 

partnerky v bytovom dome, toto už s ním riešil, naďalej sa to opakuje a ako starosta musí 

brať do úvahy tieto sťažnosti a vyvodiť z toho určité dôsledky. 

 

p. Elena Trebulová, hlavná kontrolórka obce – ak k dnešnému dňu obci nedali žiadosť 

o opakovaný prenájom bytu, budú sa musieť vysťahovať, nebudú mať predsa nájomnú 

zmluvu, bolo by to protizákonné. 

 

Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – navrhuje prizvať na rokovanie R. Babiša 

a odkomunikovať  s ním tento problém, tieto sťažnosti. Netreba ho hneď „hádzať cez 

palubu“. Na druhej strane je však problém s neplatením za byt. 

(Bc. Stanislava Gregušová – R. Babiš bol už na obec zavolaný a vyzvaný, aby sa v byte so  

                                              svojou priateľkou začali správať slušne, aby sa sťažnosti  

                                              ostatných nájomníkov voči nim neopakovali. Bohužiaľ, nič  

                                              sa nezmenilo.) 

 

p. Elena Trebulová, hlavná kontrolórka obce – ak je viac-menej problém v byte hlavne 

s Nikolou Řezníčkovou, jednou z možností by bolo uzatvoriť nájomnú zmluvu iba s R. 

Babišom, nie s N. Řezníčkovou. V tom prípade, ak by došlo k nevhodnému správaniu z jej 

strany, mohla by byť z bytu vykázaná. 

 

Rudolf Babiš – ospravedlňuje sa, že doposiaľ nepredložil žiadosť o opakovaný prenájom 

bytu, neuvedomil si to, nakoľko zmluvu majú uzatvorenú do 30.04.2018. Záujem o byt 

však stále majú. 

 

p. Martin Pavlík, starosta obce – oznamuje R. Babišovi, že poslanci obecného 

zastupiteľstva sú na pochybách predĺžiť nájom, keďže sú voči nemu a jeho priateľke 

podávané opakované sťažnosti na ich správanie, na porušovanie dobrých mravov 

v bytovom dome. Tieto sťažnosti v bytovom dome nie sú bežné a ak chcú naďalej v byte 

bývať, musia radikálne zmeniť svoje správanie. 

(Rudolf Babiš – osobne si nemyslí, že ich správanie je také strašné. Nevie, či ide  

                           o zaujatosť zo strany ostatných nájomníkov, on takisto neupozorňuje na  

                           krik ostatných. Je zaujímavé, že do očí im nikto nič nepovie, ale píšu  

                           sťažnosti.) 

 

p. Martin Pavlík, starosta obce – ďalším problémom však je, že už dlhší čas nemajú R. 

Babiš a N. Řezníčková zaplatený v byte nájom. 

(Rudolf Babiš – v súčasnosti nemá prácu, ale určite chce dlh na nájomnom splatiť, ak sa 

                          dá, tak splátkovým kalendárom. V prípade, ak si nájde prácu a bude mať  

                          viac peňazí, zaplatí nárazovo aj väčšiu čiastku, aby dlh vyrovnal. 

 

p. Martin Pavlík, starosta obce – musia si uvedomiť, keďže ešte nemajú deti, že ostatné 

rodiny deti majú a potrebujú kľud, či už nočný alebo aj počas dňa. Odporúča im zájsť za 

každou rodinou v bytovom dome, ospravedlniť sa im a sľúbiť , že ich správanie  zlepšia. 

Nie však štýlom, že im nadajú kvôli tomu, že sa verejne sťažovali. 
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Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – musí si uvedomiť, že mu chcú naozaj pomôcť, je 

to dobrá vôľa zastupiteľstva, že ho na rokovanie vôbec zavolali a riešia to s ním. Ak má  

partnerský problém a z toho plynú aj sťažnosti, treba sa o probléme porozprávať 

s partnerkou a riešiť to. Musí však pochopiť aj ostatných nájomníkov, ktorí majú deti 

a potrebujú v dome kľud. Nechcú, aby sa z neho stal bezdomovec, musí však dodržiavať 

podmienky nájomného bývania. Jednou z nich je aj tá, že v zmysle zákona nemôžu 

v nájomnom byte bývať neplatiči. 

 

Rudolf Babiš – sľubuje, že sa s partnerkou porozpráva, takisto s nájomníkmi ostatných 

bytov a každopádne podľa svojich možností splatí aj dlh na nájomnom. 

 

p. Martin Pavlík, starosta obce – z týchto viacerých dôvodov ďalšiu nájomnú zmluvu 

uzatvoria s R. Babišom a N. Řezníčkovou iba na dobu 1/2 roka, nie na rok a ak sa 

sťažnosti voči nim a neplatenie nájomného budú opakovať, zmluvu im už viac nepredĺžia. 

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 6 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

A/ b e r i e   n a  v e d o m i e 

 

1. žiadosť Vladimíra Cigáňa a manželky Bc. Ivany Cigáňovej, trvale bytom  Makov 180, 

023 56  Makov zo dňa 20.03.2018 o opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu č. 1 

v  Bytovom dome Makov 383 – Štandard 210, 8 b. j., od 01.05.2018, 

2. žiadosť Tibora Frátrika a manželky Aleny Frátrikovej, trvale bytom  Makov 383, 023 56  

Makov zo dňa 06.03.2018 o opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu č. 3 v  Bytovom 

dome Makov 383 – Štandard 210, 8 b. j., od 01.05.2018, 

3. žiadosť Zuzany Pinďákovej, trvale bytom Čierne 48, 023 56  Makov a Tomáša Polku, 

trvale bytom Turkov 174, 023 54  Turzovka zo dňa 20.03.2018 o opakované uzavretie 

zmluvy o nájme bytu č. „E“ v Bytovom dome Makov – Čierne 17, 15 b. j. ,od 01.05.2018, 

4. žiadosť Lucie Hunčíkovej, trvale bytom Makov 229, 023 56  Makov o opakované 

uzavretie zmluvy o nájme bytu č. „H“ v Bytovom dome Makov – Čierne 17, 15 b. j., od 

01.05.2018, 

5. žiadosť Leany Ružbašanovej, trvale bytom Makov 12, 023 56  Makov o opakované 

uzavretie zmluvy o nájme bytu č. „I“ v Bytovom dome Makov – Čierne 17, 15 b. j. ,od 

01.05.2018, 

6. žiadosť Rudolfa Babiša, trvale bytom Makov 287, 023 56  Makov a Nikoly Řezníčkovej, 

trvale bytom Predmier 272, 023 54  Turzovka o opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu 

č. „B“ v Bytovom dome Makov – Čierne 17, 15 b. j., od 01.05.2018. 

 

B/  S ch v a ľ u j e 

 

opakovaný prenájom 2-izbového bytu č. 1 o výmere 47,34 m
2
 na 1. nadzemnom podlaží 

Bytového domu Makov 383 - Štandard 210, 8 b. j. Vladimírovi Cigáňovi a manželke Bc. 

Ivane Cigáňovej, obaja trvale bytom Makov 180, 023 56  Makov, a to od 01.05.2018 do 
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30.04.2019 za podmienky, že do 30.04.2018 predložia doklad o zdaniteľnom príjme 

Vladimíra Cigáňa za rok 2017. 

 

C/ S ch v a ľ u j e 

 

opakovaný prenájom 3-izbového bytu č. 3 o výmere 71,08 m
2
 na 2. nadzemnom podlaží 

Bytového domu Makov 383 - Štandard 210, 8 b. j. Tiborovi Frátrikovi a manželke Alene 

Frátrikovej, obaja trvale bytom Makov 383, 023 56  Makov, a to od 01.05.2018 do 

30.04.2019. 

 

D/ S ch v a ľ u j e 

 

opakovaný prenájom 1-izbového bytu č. „E“ o výmere 35,59 m
2
 na 1. poschodí Bytového 

domu Makov  – Čierne 17, 15 b. j. nájomcovi Zuzane Pinďákovej, trvale bytom Čierne 48, 

023 56  Makov a Tomášovi Polkovi, trvale bytom Turkov 174, 023 54  Turzovka, a to od 

01.05.2018 do 30.04.2019 za podmienky, že do 30.04.2018 uhradia 1-mesačnú zábezpeku vo 

výške 56,20 €. 

 

E/ S ch v a ľ u j e 

 

opakovaný prenájom 1-izbového bytu č. „H“ o výmere 33,88 m
2
 na 2. poschodí Bytového 

domu Makov  – Čierne 17, 15 b. j. nájomcovi Lucii Hunčíkovej, trvale bytom Makov 229, 

023 56  Makov,a to od 01.05.2018 do 30.04.2019. 

 

F/ S ch v a ľ u j e 

 

opakovaný prenájom 3-izbového mezonetového bytu č. „I“ o výmere 78,85 m
2
 na 2. poschodí 

Bytového domu Makov  – Čierne 17, 15 b. j. nájomcovi Leane Ružbašanovej, trvale bytom 

Makov 12, 023 56  Makov, a to od 01.05.2018 do 30.04.2019. 

 

G/ S ch v a ľ u j e 

 

opakovaný prenájom 1-izbového bytu č. „B“ o výmere 33,88 m
2
 na 1. poschodí Bytového 

domu Makov  – Čierne 17, 15 b. j. nájomcovi Rudolfovi Babišovi, trvale bytom Makov 287, 

023 56  Makov a Nikole Řezníčkovej, trvale bytom Predmier 272, 023 54  Turzovka, a to od 

01.05.2018 do 31.10.2018 za podmienok: 

- pravidelných úhrad nájmu a služieb spojených s nájmom v termíne do 15. dňa v 

mesiaci,  

- úhrady zábezpeky vo výške 53,50 € najneskôr v deň podpisu zmluvy,  

- a úhrady nedoplatku na nájomnom a na službách spojených s nájmom vo výške, resp. 

že do 30.04.2018 uzatvoria Dohodu o splátkach a uznanie dlhu na dlžnú sumu. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

-  

Za       :                             Rastislav Gajdoš, Ing. Stanislav Gašparík,   

                                         Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, 

                                         Anna Zajacová 

-  

Proti   :                              nikto  

-  

Zdržal (a) sa hlasovania : nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.25/2018 bolo prijaté. 

 

 

9.  ZRUŠENIE UZNESENÍ OZ V MAKOVE Č. 61/2016 A Č. 39/2017 

 

Starosta obce, p. Martin Pavlík, predložil poslancom OZ návrh na zrušenie dvoch uznesení 

prijatých v roku 2016 a v roku 2017. 

 

Uznesenie č. 61/2016 znelo nasledovne: 

„OZ v Makove žiada starostu obce, p. Martina Pavlíka, zabezpečiť prepracovanie vnútornej 

Smernice, ktorou sa určujú podrobnosti o postupe zadávania zákaziek na dodanie tovaru, na 

uskutočnenie stavebných prác a na poskytovanie služieb v podmienkach Obce Makov podľa 

zákona č. 25/2006 Z. z. o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov, 

v tom zmysle, že u jednorázových nákupoch tovaru nad 2 500 € treba urobiť zdokumentovaný 

prieskum trhu. Smernica bude dopracovaná do 31.08.2016, s účinnosťou od 01.09.2016.“ 

 

Uznesenie č. 39/2017 znelo nasledovne: 

„OZ v Makove schvaľuje p. Mariánovi Válkovi, bytom Makov 302 prenájom priestorov 

v prístavbe prístrešku k polyfunkčnému objektu Makov – Čierne 17 na pozemku CKN 5827/3 

o výmere 126 m
2
, zastavané plochy a nádvoria v rozsahu: - sklad 

                                                                                             - prestrešená terasa 

                                                                                             - WC. 

Cena za nájom predstavuje 50 €/mesačne. 

Nájomca sa zaväzuje dokončiť si bufet na vlastné náklady.“ 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 9:         

 

p. Martin Pavlík, starosta obce  - čo sa týka prepracovania vnútornej smernice o verejnom 

obstarávaní, uznesenie nebolo splnené, smernicu neprepracoval. Bol by rád, ak by uznesenie 

zrušili, aby sa sumy ponechali v zmysle zákona. Štandardne aj podľa zákona o verejnom 

obstarávaní v obci postupujeme. Zákon stanovuje u jednorázových nákupoch tovaru hranicu 

nad 5 000 €, kedy treba robiť obstarávanie a to dodržujú, v uznesení poslanci stanovili hranicu 

2 500 €. 
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Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – na internete bola informácia, že Obec Makov bola 

vyhodnotená ako najlepšia, čo sa týka hospodárenia, nie je preto dôvod spochybňovať 

obstarávanie. 

 

p. Martin Pavlík, starosta obce – pokiaľ ide o druhé uznesenie ohľadom prenajatia bufetu pri 

futbalovom ihrisku, toto žiada takisto zrušiť. Pán Marián Válek už nemá záujem o prenajatie, 

nakoľko sa potýka stále s istými kontrolami, neustále  musí niečo dorábať, investovať, 

rozhodol sa už v tomto nepokračovať. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

 

A/ r u š í 

 

nasledovné uznesenie č. 61/2016 zo dňa 16.06.2016: 

„OZ v Makove žiada starostu obce, p. Martina Pavlíka, zabezpečiť prepracovanie vnútornej 

Smernice, ktorou sa určujú podrobnosti o postupe zadávania zákaziek na dodanie tovaru, na 

uskutočnenie stavebných prác a na poskytovanie služieb v podmienkach Obce Makov podľa 

zákona č. 25/2006 Z. z. o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov, 

v tom zmysle, že u jednorázových nákupoch tovaru nad 2 500 € treba urobiť zdokumentovaný 

prieskum trhu. Smernica bude dopracovaná do 31.08.2016, s účinnosťou od 01.09.2016.“ 

 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

-  

Za       :                             Rastislav Gajdoš, Ing. Stanislav Gašparík,  Bc. Peter Kubinec, 

                                         Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, 

                                         Anna Zajacová 

-  

Proti   :                              nikto  

-  

Zdržal (a) sa hlasovania : nikto 

 

B/ R u š í 

 

nasledovné uznesenie č. 39/2017 zo dňa 22.06.2017: 

„OZ v Makove schvaľuje p. Mariánovi Válkovi, bytom Makov 302 prenájom priestorov 

v prístavbe prístrešku k polyfunkčnému objektu Makov – Čierne 17 na pozemku CKN 5827/3 

o výmere 126 m
2
, zastavané plochy a nádvoria v rozsahu: - sklad 

                                                                                             - prestrešená terasa 

                                                                                             - WC. 

Cena za nájom predstavuje 50 €/mesačne. 
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Nájomca sa zaväzuje dokončiť si bufet na vlastné náklady.“ 

 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

-  

Za       :                             Rastislav Gajdoš, Ing. Stanislav Gašparík,  Bc. Peter Kubinec, 

                                         Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, 

                                         Anna Zajacová 

-  

Proti   :                              nikto  

-  

Zdržal (a) sa hlasovania : nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.26/2018 bolo prijaté. 

 

 

 

10.  SCHVÁLENIE KOMUNITNÉHO PLÁNU SOCIÁLNYCH SLUŽIEB OBCE  

       MAKOV 2018 – 2022 

 

Návrh Komunitného plánu sociálnych služieb obce Makov pre roky 2018-2022 spracovala 

Mgr. Monika Hrtúsová, sociálna pracovníčka obce. Komunitný plán tvorí prílohu tejto 

zápisnice. 

 

Dňa 01. 01. 2018 nadobudla účinnosť novela zákona o sociálnych službách (zákon č. 

448/2008 Z. z. o sociálnych službách a o zmene a doplnení zákona č. 455/1991 Zb. 

o živnostenskom podnikaní (živnostenský zákon) v znení neskorších predpisov), ktorá o. i. 

upravuje Komunitný rozvoj a komunitný plán v oblasti poskytovania sociálnych služieb.  

 

V súlade s § 83 ods. 2 zákona o sociálnych službách obec vypracúva a schvaľuje komunitný 

plán sociálnych služieb na základe národných priorít rozvoja sociálnych služieb, v ktorom 

zohľadňuje miestne špecifiká a potreby fyzických osôb v oblasti sociálnych služieb 

poskytovaných v jej územnom obvode, určuje potreby rozvoja sociálnych služieb a určuje 

personálne podmienky, finančné podmienky, prevádzkové a organizačné podmienky na ich 

zabezpečenie a do 15 dní od jeho schválenia ho predkladá vyššiemu územnému celku.  

Obec je povinná predložiť návrh komunitného plánu sociálnych služieb na schválenie 

obecnému zastupiteľstvu do šiestich mesiacov od zverejnenia národných priorít rozvoja 

sociálnych služieb v súlade s  § 83 ods. 4 zákona o sociálnych službách. 

Obec vydáva poskytovateľovi sociálnej služby uvedenej v § 25, § 35 (ZpS), § 36 a § 40 na 

jeho žiadosť písomné vyjadrenie o súlade predloženej žiadosti o poskytnutie finančného 

príspevku podľa § 78 písm. b s komunitným plánom sociálnych služieb obce v súlade s § 83 

ods. 8 zákona o sociálnych službách (obec si vydá písomné vyjadrenie z vlastného podnetu).  

 

Obec je povinná uviesť komunitný plán sociálnych služieb do súladu s § 83 do 31. 06. 2018 

 a podmienka žiadosti o poskytnutie finančného príspevku na rozpočtový rok 2019 s KPSS sa 

považuje za splnenú v súlade s § 110ah zákona o sociálnych službách.  
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Návrh VZN  bol zverejnený na webovej stránke a úradnej tabuli Obce Makov dňa 27. 03. 

2018. 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 10: 

 

p. Martin Pavlík, starosta obce – aby sa Obec Makov mohla zapojiť so žiadosťami do grantov 

a projektov o poskytnutie finančných príspevkov, musí byť tento Komunitný plán schválený. 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – navrhuje dať tento dokument pozrieť aj právnej 

zástupkyni obci, JUDr. Lehutovej, či je to všetko v zmysle zákona. 

Upozorňuje aj na niektoré nesprávne terminológie, v analytickej časti sa napríklad spomína 

školská družina, tú však nemáme, správne má byť školský klub detí. Malo by to byť 

termínovo správne. 

 

p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – v analýze poskytovania sociálnych služieb sú uvedené 

ekonomicky oprávnené náklady na opatrovateľku v obci vo výške 590 € pri 8-hodinovej 

starostlivosti a v zariadení pre seniorov, kde je 24- hodinová starostlivosť sú ekonomicky 

oprávnené náklady na 1 prijímateľa vo výške 594 €. Je to správne? 

 

Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – navrhuje tento dokument prepracovať. Komunitný plán 

je o tom, kde Obec Makov, t. j. starosta a poslanci, za účasti odborného personálu chcú 

sociálnu starostlivosť posunúť. Veľa sa tu venujeme ZŠ s MŠ z hľadiska charakteristiky, 

naopak o  zariadení pre seniorov sa píše málo, hoci poskytuje sociálnu službu, vôbec tam nie 

sú popísané oddelenia, služby a pod. Mimo sociálnej sféry chce podotknúť, že  je prekvapený, 

že iba 99 žiakov chodí v škole na stravu, niečo tam zrejme nie je v poriadku, je to niečo zlé. 

Samozrejme to nesúvisí s komunitným plánom. Ďalej je tam uvedené, že počet rozvezených 

obedov je 3 876 km, že obec vytvára podmienky na činnosť Jednoty dôchodcov, takú zložku 

v obci nemáme. Zrejme sa to prepisovalo podľa  iného materiálu. Ďalej, že obec dopláca 78 € 

mesačne na ZpS, nevie o tom. Pýta sa, 70 000 € dávame na opatrovateľky? 

Je tam dotazník, nevie, či bol dotazník distribuovaný a kde je vyhodnotený. Tento dotazník je 

totiž prílohou komunitného plánu, ale vyhodnotený nie je. Do dotazníka sa mali zapojiť ľudia, 

poslanci, organizácie, sociálna komisia a p a pod. 

V komunitnom pláne sú absolútne nedostatočné priority, to, čo ideme robiť. Spomína sa tam, 

že obecné zastupiteľstvo určí za to zodpovedné osoby, ktoré to budú realizovať, časový plán 

je na roky 2018-2022, čiže 4- ročný a my nevieme, čo ideme robiť v najbližších rokoch. 

Napr. priorita č. 2 – Sociálna služba vo vlastnom zariadení, vôbec nie je dané, ako to ideme 

robiť, koľko peňazí ideme na to vynaložiť a pod. Sú tam iba všeobecné veci z niečoho 

odpísané. Malo by tam byť uvedené, kde a akým smerom má napr. zariadenie pre seniorov 

smerovať. Spomína sa tam aj deinštitucionalizácia a zákon hovorí, že zariadenie pre seniorov 

je pre 40 ľudí. Príde nová vláda a začne zákon napĺňať, škrtať peniaze, zruší nám to, 

nedostaneme peniaze pre 53 klientov, ale iba pre 40, tak ako je v zákone. Nemali by sme to 

podceňovať. Obec sa do projektu deinštitucionalizácie nezapojila a v budúcnosti môžeme mať 

problém.  

Ďalej je tam uvedená napr. aktivita – zabezpečenie stravovania starších a odkázaných osôb, 

vrátane detí, ale chýba tam, ako to ideme robiť a aké peniaze ideme na to použiť. Ďalej sa tam 

spomína aktivita – vybudovanie bezbariérovosti, plánujeme predsa okolo OÚ vstupnú rampu, 

v ZpS výťah, všetko tam treba rozpísať konkrétne + finančné zabezpečenie. 

Chýba tam konkrétny výstup, v pláne sú iba všeobecné veci.  Priority  tam prakticky nie sú 

konkrétne rozpísané, vlastne to, čo ideme v sociálnej sfére robiť. Aj pri financiách pre roky 

2018 – 2022 sú uvedené rovnaké sumy pri všetkých rokoch. 
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Ak v komunitnom pláne nebudú konkrétne priority, ktoré chceme naozaj v sociálnej oblasti 

robiť a chceme niečo zmeniť napr. v zariadení pre seniorov, projekt  nemusí byť podporený, 

pretože tam nebudú špecifikované aktivity a finančné zabezpečenie. 

Zároveň podotýka, že tento dokument mal byť prejednaný aj v sociálnej komisii.  

 

p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – Ing. Marián Masnica má v podstate pravdu. 

Podotýka, že Obec Makov sme rozšírili o odborného pracovníka v sociálnej oblasti, 

takpovediac profesionála. Práve takýto pracovník  by mal byť  v sociálnej oblasti odborníkom 

na profesionálnej úrovni, ktorý nás poúča a všetky tieto veci zastrešuje a vypracováva. Mali 

by sme sa na takéhoto pracovníka spoľahnúť, zvlášť keď tento človek to robí profesionálne 

niekoľko rokov a vlastne sme zistili , že toto všetko je spracované len povrchne, iba formálne, 

nie konkrétne pre potreby obce. Od Mgr. Moniky Hrtúsovej, ako profesionálky v sociálnej 

oblasti, očakávame, aby nás o veciach informovala vopred, aby sme vedeli na základe 

nejakých informácii rozhodnúť. Je sklamaný z toho, že je to takto slabo vypracované. 

Súhlasí, aby sa v komunitnom pláne všetko dopracovalo, aby tam boli zahrnuté všetky vízie 

pre roky 2018-2022. 

Navrhuje však schváliť tento Komunitný plán sociálnych služieb Obce Makov 2018-2022, ale 

s pripomienkami poslancov, ktoré sa tam dodatočne zapracujú. 

Samozrejme, aj keď tam bude finančné krytie, nebude isté, že všetko budeme realizovať, 

pokiaľ obec nebude na to mať finančné prostriedky. 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – ak tento dokument komunitného plánu sociálnych 

služieb je nutné schváliť, schváľme ho s podmienkou doplnenia pripomienok poslancov OZ. 

 

p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – na margo Eurofondov chce povedať, že koľkokrát 

výzvy vyjdú tak, že čas na spracovanie všetkého je iba 3-4 mesiace. Nie sme tak projektovo 

zdatní, aby sme termíny mohli vždy stihnúť a zapojiť sa, pretože nie sú projekty pripravené. 

Sme tu na to, aby sme si povedali, čo je našou prioritou, čo treba dať pripraviť, aby sme sa 

mohli neskôr zapojiť. Seriózna vláda by povedala, že o 2 roky vyjdú určité výzvy, aby sme sa 

mohli na to vopred pripraviť. Takto to však bohužiaľ nefunguje. Samozrejme, že sa tým 

neobhajuje. 

 

Ing. Stanislav Gašparík poslanec OZ – je v zákone, ako a ako často by sa mal tento komunitný 

plán aktualizovať? 

(Ing. Marián Masnica – reálne sa musí vyhodnocovať  každoročne voči prioritám) 

 

p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – sociálna pracovníčka by mala prísť už s nejakým 

konkrétnym plánom, aká je v obci sociálna vízia, ona by mala nám poskytovať informácie 

v sociálnej oblasti, aby sme aj do rozpočtu  mohli zahrnúť investície. Predsa sociálny 

pracovník sa stretáva s ľuďmi so sociálnou odkázanosťou a pozná sociálnu situáciu v obci 

najlepšie. 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – v prioritách tohto komunitného plánu vlastne 

chýba tzv. realizačný plán, ktorý uvádza, čo, kedy, ako a za koľko sa budú realizovať dané 

aktivity. Pokiaľ je dobre vypracovaná SWOT analýza a ak naozaj vychádza z poznania 

situácie v obci, práve táto SWOT analýza by mala byť našim ukazovateľom, smerovníkom 

silných stránok, ktoré by sme si mohli posilniť a zamerať sa na slabé stránky, čo je v našich 

silách s tým urobiť. Všetko sa to dá, ale za predpokladu, že  naozaj táto analýza vychádza 

z poznania našej sociálnej situácie v obci. 

 



24 

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 6 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

A/  p r e r o k o v a l o 

 

návrh Komunitného plánu sociálnych služieb Obce Makov 2018 – 2022. 

 

B/ S ch v a ľ u j e 

 

Komunitný plán sociálnych služieb Obce Makov 2018 – 2022. 

 

C/ U k l a d á 

 

Mgr. Monike Hrtúsovej, sociálnej pracovníčke obce, dopracovať Komunitný plán sociálnych 

služieb Obce Makov 2018 – 2022, podľa pripomienok poslancov OZ v Makove. 

 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

-  

Za       :                             Rastislav Gajdoš, Ing. Stanislav Gašparík,   

                                         Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, 

                                         Anna Zajacová 

-  

Proti   :                              nikto  

-  

Zdržal (a) sa hlasovania : nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.27/2018 bolo prijaté. 

 

 

11. SCHVÁLENIE NÁJMU ČASTI POZEMKU CKN 521 A CKN 522 ZA ÚČELOM  

      UMIESTNENIA  REKLAMNÉHO ZARIADENIA 

 

Starosta obce, p. Martin Pavlík, informoval poslancov OZ, že oproti RD Fekulovcov je na 

obecnom pozemku osadené reklamné zariadenie. S vlastníkom tohto zariadenia, spoločnosťou 

RABAKA reklamné panely s.r.o. mala Obec Makov uzatvorenú nájomnú zmluvu. Uvedená 

firma však zanikla a reklamné zariadenie nadobudla kúpou nová firma Akzent BigBoard a.s. 

Bratislava. Táto firma nás oslovila so žiadosťou o uzatvorenie nájomnej zmluvy na časť 

pozemku pod stavbou daného reklamného panelu. Vznikol tu však problém, že si pôvodná 

firma neplnila povinnosti, cca 10 rokov neplatili nájom, o čom ani netušil. Obec ich vyzvala, 

aby dlh doplatili. Je predložený návrh na uzatvorenie nájomnej zmluvy na časť pozemku 

s novým vlastníkom reklamného panelu, obecné zastupiteľstvo môže rozhodnúť o prenajatí, 
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resp. neprenajatí časti pozemku, záleží na nás. S firmou RABAKA najskôr musíme ukončiť 

nájom a potom postupovať v zmysle zákona o majetku obcí. 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 11: 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – hoci firma zanikla, treba pozrieť, či v obchodnom 

registri náhodou vlastníci novej firmy nie sú tí istí ako v pôvodnej spoločnosti. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – nejde o rovnakých vlastníkov, je to nová firma, ktorá od  

                                                      firmy RABAKA tento reklamný panel odkúpila .) 

 

Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ- ide o obecný majetok a určitým spôsobom ide o príjem 

do obce, ročný nájom 300 € ale nie je veľa, osobne je zásadne proti veľkým reklamným 

tabuliam - bilbordom, dedina potom vyzerá ako „turecký bazár“, ak tu daný panel nebude, nič 

zlé sa nestane, v princípe to osobne vidí takto. Ak by to bolo umiestnené v priemyselnej zóne, 

s tým by nemal problém. Sú tu aj regionálne reklamné firmy a tabule, ktoré sú pre miestnych 

ľudí oveľa dôležitejšie a tieto obrovské bilbordy vlastne zakrývajú tie menšie reklamy, 

dôležitejšie, napr. tabule s oznamom, že niekde v blízkosti je reštauračné zariadenie, 

ubytovacie zariadenie, resp. predajňa autodielov a pod. Toto si miestni ľudia všímajú viac, 

nehovoriac o tom, že je to tu turistický región. Je to ale kontroverzná diskusia, každý má na to 

iný názor. 

 

Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – veľké reklamné tabule v centre obce by tu ani nemali 

byť, popri ceste I. triedy musia byť osadené minimálne 40 m od čiary , ak ich tu máme, tak 

zrejme iba na výnimku, ktorú udelila Polícia SR. Ak je to na obecnom pozemku, máme aspoň 

nejaký príjem za nájom, nie je proti schváleniu nájomnej zmluvy. 

 

p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – súhlasí s Ing. S. Gašparíkom, najradšej by zrušil 

všetky veľké reklamné panely. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 6 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

zámer prenájmu časti pozemkov CKN 521 ostatné plochy o výmere 517 m
2
 a CKN 522 orná 

pôda o výmere 256 m
2 

 , vedené Okresným úradom Čadca, odborom katastrálnym na LV č. 

1070 vo vlastníctve Obce Makov, Makov č. 60, 023 56  Makov, IČO: 00314129, v zmysle § 9 

a, ods. 8, písm. e) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

a IV. časti, čl. 24 platných Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Obce Makov 

schválených uznesením  Obecného zastupiteľstva v Makove č. 98/2014, bod B zo dňa 

08.10.2014. 

 

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v tom, že na časti uvedených pozemkoch CKN 521 

ostatné plochy o výmere 517 m
2
 a CKN 522 orná pôda o výmere 256 m

2
 je osadené reklamné 

zariadenie vo vlastníctve firmy Akzent BigBoard, a.s. Bratislava.  
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

-  

Za       :                             Rastislav Gajdoš, Ing. Stanislav Gašparík,   

                                         Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, 

                                         Anna Zajacová 

-  

Proti   :                              nikto  

-  

Zdržal (a) sa hlasovania : nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.28/2018 bolo prijaté. 

 

 

12.  RÔZNE  

 

p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – je už spracovaný harmonogram otváracích hodín zberného 

dvora na bývalom CHP?  

(p. Martin Pavlík, starosta obce – máme spracovaný Prevádzkový poriadok, otváracie dni  

                                                     budú dva – v sobotu a v nedeľu + na zavolanie, takto sa to  

                                                     robí aj v iných obciach. Chceme tam zapojiť Jaroslava  

                                                     Kaducha, aby to tam počas víkendu pomáhal odoberať. Aby  

                                                     sa ľudia nemuseli riadiť nejakého striktného prevádzkového  

                                                     času,  bude to tam preto viac-menej na zavolanie, aj vo  

                                                     večerných hodinách, podľa požiadaviek obrano. Ak tento  

                                                     systém nebude vyhovovať, zmeníme to. 

 

Zároveň p. Rastislav Gajdoš oznamuje, že sa dnešným dňom vzdáva poslaneckého 

mandátu, z osobného dôvodu. 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – ako stojíme so stavbou bývalej školskej jedálne? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – podľa prijatého uznesenia, aby pripravili štúdie, zadali  

                                                      uvedený zámer firme, ktorá spracováva aj urbanizáciu obce,  

                                                      pracujú na tom. Dohodli sa, že na prízemí budú priestory  

                                                      obecné a na poschodí budú 4 bytové jednotky. Požiadali  

                                                      sme ich, aby to bolo vhodné do prostredia a aby to bola  

                                                      zaujímavá stavba, s netradičnými prvkami. Takisto boli  

                                                      pozrieť priestor na Vodárenskej ulici, zadali im vypracovať  

                                                      štúdiu na stavbu bytovky s 8 bytovými jednotkami, s  

                                                      termínom do polovice júna 2018.) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – ak sa s návrhmi štúdií stotožníme a zistíme, či bude  

                                                      záujem o kúpu bytov a nájom bytov, začneme pracovať na  

                                                      projektovej dokumentácii a žiadosti o financovanie  

                                                      bytového domu na Vodárenskej ulici zo Štátneho fondu  

                                                      rozvoja a bývania. Pôvodne si mysleli, že časť stavby  

                                                      bývalej ŠJ odstránia a postavia piliere, povedali nám však,  
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                                                      že stavba nie je katastrofálna, kľudne na poschodí byty  

                                                      môžu byť, na prízemí to bude otvorené, nerátajú  

                                                      s odstránením stavby.) 

(Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – je to zaujímavé poznanie, pretože ho vždy strašili, že  

                                                          budova ŠJ má zlú statiku, nie je tam súvislý zakladací  

                                                          pás, robili sa tam sondy, odkopávalo sa to tam, je to tam  

                                                          založené iba na pilieri, zabetónované, základy však nie sú  

                                                          po celej stavbe, je to iba na pätkách, ťažko mu hodnotiť,  

                                                          do akej miery je to únosné.) 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – ako ďaleko sú s prerábkami v dome kultúry? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – z vestibulu preložia bankomat na vedľajšiu stenu, toho času  

                                                      robia rekonštrukciu baru a toalety. Zistili, že celá vetva je  

                                                      upchatá, musia to úplne všetko prerobiť. Ako už povedal,  

                                                      prioritou je aj strecha, pretože zateká. Súčasne takisto robia  

                                                      na projekte „Zmena vykurovacieho systému“.) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – do 8.5.2018 musia byť WC hotové, keďže  

                                                      očakávame návštevu prezidenta SR, zároveň sa prerába  

                                                      kúrenie, nachádzali deravé potrubie, musela sa urobiť nová  

                                                      vetva. Podľa rozpočtu by mali byť náklady na strechu po  

                                                      verejnom obstarávaní vo výške cca 35 000 €, náklady na  

                                                      rekonštrukciu WC + ostatná prerábka bude cca za 35 000 €,  

                                                      zostáva v rozpočte suma približne 30 000 €. Po ukončení  

                                                      tejto rekonštrukcie rozhodneme, čo sa bude robiť ďalej,  

                                                      možno začnú so schodiskom, resp. s dvermi do sály.) 

(p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – nebude problém s požiarnou bezpečnosťou? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – nie, robia všetko podľa projektu) 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – rada by vyzdvihla úspechy žiakov v základnej 

škole za posledné obdobie. Naše basketbalistky pod vedením Mgr. Stanislava Olšovského 

obsadili v krajskom kole v Ružomberku nádherné 2. miesto. Zdolali hráčky Dolného Kubína, 

Žiliny a Martina, jediným nezdolaným súperom bol Ružomberok.  

Ďalší úspech získala spevácka skupina Makovníček, ktorá si vyspievala ZLATÉ PÁSMO 

s postupom na krajskú súťaž Kubínske krpčeky. Takisto sólistka Štefka Kubincová získala 

ZLATÉ PÁSMO s postupom na krajskú súťaž. 

 

Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – v minulosti ho oslovil p. Greguš s ponukou, že urobí pre 

obec 3D model Makova. Začal to robiť, lenže robil to dlho, takže dnes je to, dá sa povedať, 

neaktuálne. Robil to klasickou metódou, vyrezávaním z kartónu a nalepovaním podľa 

vrstveníc. V tom čase, možno je to cca 10 rokov dozadu ho v tomto podporil, dielo má  

v podstate dokončené. Navrhuje skontaktovať sa s ním a zrealizovať kúpu tohto diela.  

 

p. Anna Zajacová, poslankyňa OZ – dáva do pozornosti, že pri RD Tkáčikovej sú v priekope 

spadnuté betónové kocky zo žľabu, treba sa tam ísť pozrieť a opraviť to. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 6 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 
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Obecné zastupiteľstvo v Makove  

b e r i e    n a   v e d o m i e 

 

zánik poslaneckého mandátu poslanca p. Rastislava Gajdoša, v zmysle § 25, ods. 2, písm. c) 

zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov vzdaním sa 

mandátu, ktoré bolo vykonané ústne do zápisnice na rokovaní Obecného zastupiteľstva 

v Makove dňa 03.04.2018. 

 

 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

-  

Za       :                             Rastislav Gajdoš, Ing. Stanislav Gašparík,   

                                         Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, 

                                         Anna Zajacová 

-  

Proti   :                              nikto  

-  

Zdržal (a) sa hlasovania : nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.29/2018 bolo prijaté. 

 

 

13.  NÁVRH NA UZNESENIE 

 

V zmysle § 9 Rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva zo dňa 11. 10. 2010,  predložil 

a prečítal k jednotlivým bodom programu konkrétny návrh uznesenia p. Jozef Pavlík, 

zástupca starostu obce. Uznesenia boli schválené pod číslom 19 –29/2018.  

Za každým uznesením poslanci OZ hlasovali, hlasovanie tvorí súčasť zápisnice. 

 

 

 

    14.   ZÁVER 

 

Na základe Štatútu Obce Makov obecné zastupiteľstvo konštatuje, že sú prítomní šiesti 

poslanci OZ (podľa prezenčnej listiny pri ukončení zasadnutia OZ). 

Starosta obce, p. Martin Pavlík poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie Obecného 

zastupiteľstva v Makove ukončil o 12.50 hod.                             

                                                                                                            

  

 

                                                                                                                  ................................. 

                                                                                                                       Martin Pavlík 

                                                                                                                       starosta obce 
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Overovatelia: 

 

Ing. Marián Masnica, poslanec OZ                                  ...................................................   

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ                         ................................................... 

      

 

 

 

Zápisnicu vyhotovila:  Mgr. Iveta Chromíková                                                                                                 

 

 

 

 


